
Dagsorden til Afdelingsbestyrelsesmøde tirsdag den 6 
september. klokken 19.00 i beboerlokalet Hvidovregade. 
 

1. Valg af dirigent. Drago valgte sig selv frivilligt. 
 

2. Valg af referent. Mitchel blev valgt.  
 

3. Godkendelse af referat fra sidste møde. Nej. 
 

4. Hvordan og hvorledes forholder vi os efter at helhedsplanen er blevet stemt igennem af 
beboerne Der er ikke sket så meget siden sidst, skema A er blevet indsendt. Mere ved vi 
desværre ikke selv på dette tidspunkt. 
 

5. Byggeudvalget – hvad er der sket siden helhedsplanen blev stemt igennem? Læs svaret på 
punkt 4. 

 

6. Fra og til ejendomskontoret, orientering ved Brian Ludvigsen Punkt 116110 er blevet en del 
dyrere end planlagt, men det var tiltrængt med ny asfalt. Alt i alt er der brugt 21,85% af 
budgettet. Vild med vilje bedet ved blok 3 bliver nedlagt i september. Alle blokke har fået 
skiftet samt tjekket kælderlamper. Der har været huller i taget på blok 4, de fleste er blevet 
lappet og udbedret. Taget bliver tjekket igennem igen senere på året. Rengørings tilbud 
venter vi med til Brian har skaffet flere tilbud. Alle læse i opgange og kældere smøres.  
 

 
7. Økonomi. Gennemgang af diverse konti ved kasserer Niels-Peter. Udskydes til næste gang da 

Kasseren Niels-Peter ikke er tilstede ved dagens møde. 
 

8. Efter Ivan er flyttet mangler vi et nyt bestyrelsesmedlem. Sussie er inviteret med i dag for at 

se om det kunne være noget for hende. Hun var her og kunne godt tænke sig at komme 

med og se næste hvordan et fuldtalligt møde er 😊 

 

9. Mogens Bentzen / Biliardklubben ønsker 500kr til indkøb af nye ting til billard. Vi har besluttet 
at tilbyde billardklubben op til 1000kr om året så de har mulighed for at købe de ting de skal 
bruge til billiard. Betaling af ting foregår via Bon på EK eller via hjælp til betaling fra Niels-
Peter eller Mitchel. 
 

10. Da der er kommet mange nye til Hvidovreparken foreslår jeg at vi holder et lille arrangement 
/ fest for at byde folk velkommen og samle de nuværende beboere. Initiativet er fint, Mitchel 
vil arbejde på et forslag til næste møde ang. noget kaffe kage velkomst hygge til beboere. 

 

11. Eventuelt Brian foreslog vi får kigget på vores hjemmeside, hvilket formanden for IT-Udvalget 
tager en snak med Anders om.  
 

 
12. Næste møde. Vi aftaler mandag d. 17/10 kl. 19.00 

 

Til stede var Kim W, Drago K, Brian EK, & Mitchel (Sussie var med på en kigger) 


